
PROTOKÓŁ NR XLII/17 

z posiedzenia XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

10 sierpnia 2017 r. 
 

 

 

 

 

Przed rozpoczęciem sesji Rady Miejskiej, Burmistrz - Grzegorz Nowosielski wraz z radnymi, 

podziękowali Młodzieżowej Orkiestrze Dętej OSP Wyszków za godne reprezentowanie 

i promocję Wyszkowa podczas Festiwalu Orkiestr Dętych w Szczecinie. Wyszkowska 

orkiestra zajęła tam I miejsce w kategorii Koncert Estradowy, a dyplom dla Najlepszego 

Dyrygenta Festiwalu trafił w ręce Kapelmistrza - Franciszka Józefa Bieganowskiego. 
 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.10.  

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Trzech radnych nieobecnych – P. Waldemar 

Paradowski, P. Krzysztof Sobieski, P. Mateusz Śniadała. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przedstawiła następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołów: 

 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 20 czerwca 2017 r.; 

 ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 2017 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za czerwiec i lipiec 2017 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

2) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków; 

3) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

4) przyjęcia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”; 

5) przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego; 

6) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXVII/266/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

29 września 2016r. w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Wyszkowie 

oraz nadania statutu;  

7) nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny; 

8) zmieniająca uchwałę Nr XXIV/244/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 lipca 

2016 r. w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Wyszków; 

9) zmiany nazw ulic położonych w miejscowości Wyszków; 

10) uchylenia uchwały Nr XXXIX/384/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 18 maja 

2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów w Wyszkowie-etap II; 
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11) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla wybranych obszarów położonych w Wyszkowie-etap II; 

12) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/365/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 marca 2017 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne 

przedszkola prowadzone przez Gminę Wyszków; 

13) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXI/314/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

29 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych szkół i przedszkoli, prowadzonych na terenie Gminy 

Wyszków przez inne niż Gmina Wyszków osoby prawne osoby fizyczne oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji; 

14) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

15) uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXVI/369/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 marca 2017 r. w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Wyszkowskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

16) wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia kredytu dla Wyszkowskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

17) uchwała zmieniająca uchwałę Nr III/8/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 grudnia 2010 r. w sprawie określenia rodzaju dochodów gromadzonych na 

wydzielonych rachunkach, ustalenia źródła, z którego dochody są gromadzone oraz ich 

przeznaczenie, wskazania jednostek budżetowych, które gromadzą dochody oraz 

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi 

finansowanych; 

18) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2017–2024; 

19) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2017 rok. 

8. Informacja Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. 

z działalności Spółki za 2016 r.  

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby 

w punkcie 7.20. wprowadzić projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Radosław Biernacki. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Lucyna Sosnowska; 

2. P. Andrzej Piątek; 

3. P. Rafał Salwin. 
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Ad. 5. 

Protokół z XL nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 20 czerwca 2017 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 

Protokół z XLI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 2017 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za czerwiec i lipiec 2017 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

1) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne. Poinformował, że projekt tej uchwały, to ukłon w kierunku 

mieszkańców wszystkich posesji letniskowych. Ta uchwała pozwoli Gminie odbierać 

z posesji letniskowych odpady komunalne, zgodnie z ustaleniami zawartymi w Regulaminie 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. Odbiorem odpadów nie będą 

objęte Rodzinne i Pracownicze Ogrody Działkowe, ponieważ te nieruchomości mają swoich 

zarządców a zarządcy mają możliwość zawarcia komercyjnych umów na odbiór odpadów 

z podmiotami świadczącymi usługi na terenie Gminy Wyszków. P. Garbarczyk dodał, że 

projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/403/17 w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 
 

2) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. Poinformował, że powyższy 

projekt uchwały został przygotowany w związku z zapisami Rozporządzenia Ministra 

Środowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowego sposobu selektywnego 

zbierania wybranych frakcji odpadów. Przepisy rozporządzenia weszły w życie 1 lipca 

2017 r. Rozporządzenie określa model segregacji odpadów, który wszystkie gminy w Polsce 

zobowiązane są wprowadzić (m.in. odbiór odpadów biodegradowalnych). Ważną zmianą 

w Regulaminie jest również zmiana częstotliwości odbioru odpadów zarówno tych 

segregowanych jak i tych zmieszanych (co drugi tydzień odbiór odpadów zmieszanych i co 

drugi tydzień odbiór odpadów segregowanych). Istotną rzeczą jest również to, że tzw. odpady 
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zielone nie wchodzą w skład odpadów zmieszanych, a odbierane są oddzielnie. P. Garbarczyk 

dodał, że Regulamin będzie obowiązywał od 1 stycznia 2018 r.  

Projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/404/17 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Wyszków. 
 

3) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Poinformował, że jest to m.in. 

szczegółowy zapis tego, co zostało ujęte w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wyszków. Nowością w tej uchwale jest odbiór odpadów od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Częstotliwość odbioru odpadów z działek letniskowych to: w miesiącach kwiecień-

październik raz na dwa tygodnie, natomiast w pozostałych miesiącach – raz w miesiącu. 

P. Garbarczyk dodał, że projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/405/17 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
 

4) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”. Poinformowała, że „Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków” jest dokumentem strategicznym, który koncentruje się 

na podniesieniu efektywności wykorzystania energii, zwiększeniu udziału odnawialnych 

źródeł energii oraz redukcji emisji gazów cieplarnianych. Działania w nim ujęte przyczyniają 

się do realizacji celów określonych na różnych szczeblach administracyjnych. Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków jest dokumentem otwartym i tworzonym 

przez wszystkie zainteresowane podmioty. Aktualizacja Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Wyszków wynika głównie z konieczności uwzględnienia nowych inwestycji 
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zgłoszonych do realizacji przez interesariuszy PGN. W toku prac nad aktualizacją dokumentu 

dokonano uzgodnień z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Warszawie oraz 

Państwowym Wojewódzkim Inspektorem Sanitarnym w Warszawie. Biorąc pod uwagę 

charakter wprowadzonych zmian, ww. organy odstąpiły od przeprowadzenia strategicznej 

oceny oddziaływania na środowisko dla aktualizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Gminy Wyszków”. Zaktualizowany PGN oraz zweryfikowane działania przyczynią się do 

poprawy stanu środowiska i jakości życia mieszkańców na terenie Gminy Wyszków. Plan jest 

również kolejnym narzędziem do pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/406/17 w sprawie przyjęcia do realizacji „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”. 
 

5) P. Żaneta Kozak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu 

Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego. Poinformowała, że jeden 

z Partnerów - Mazowiecki Szpital Specjalistyczny w Ostrołęce, złożył wnioski o aktualizację 

Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i Subregionu Ostrołęckiego, w zakresie włączenia 

do Planu nowych zadań:  

1) „Zwiększenie dostępności do usług zdrowotnych w Subregionie Ostrołęckim w zakresie 

chorób układu kostno – stawowego, mięśniowego i tkanki łącznej poprzez utworzenie 

Oddziału Rehabilitacji Ogólnostawowej oraz doposażenie Bloku Operacyjnego, Oddziału 

Chirurgii Urazowo – Ortopedycznej w Mazowieckim Szpitalu Specjalistycznym im. 

dr. Józefa Psarskiego w Ostrołęce”,  

2) „Zwiększenie dostępności do wysokiej jakości usług zdrowotnych w zakresie chirurgii 

naczyniowej w Subregionie Ostrołęckim w Mazowieckim Szpitalu Specjalistycznym im. 

dr. Józefa Psarskiego w Ostrołęce”.  

Zgodnie z procedurą, aby szpital mógł ubiegać się o środki finansowe, proponowane 

inwestycje muszą zostać zaakceptowane przez wszystkich Partnerów. Stąd projekt 

przedstawionej uchwały. P. Kozak dodała, że zadania dotyczące Gminy Wyszków, pozostają 

bez zmian. 

Projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/407/17 w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego. 
 

6) Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XXVII/266/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 września 2016 r. 

w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Wyszkowie oraz nadania statutu. 

Poinformowała, że w związku z dostosowaniem sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, od początku roku szkolnego 2017/2018 tj. od dnia 1 września 

2017 r. powstaje Szkoła Podstawowa nr 4 w Wyszkowie oraz uruchomione będzie nowe 

Przedszkole nr 2 w Wyszkowie. Powyższe zmiany pociągają za sobą konieczność aktualizacji 

statutu Centrum Usług Wspólnych w Wyszkowie. Dodała, że przeprowadzenie takiej zmiany 

będzie konieczne jeszcze raz, ponieważ do 30 listopada br. trzeba będzie zmienić statuty 

zespołów szkół i przekształcić je w szkoły podstawowe. 

Projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/408/17 zmieniającą uchwałę Nr XXVII/266/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 września 2016 r. w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych w Wyszkowie oraz nadania statutu. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny. Poinformowała, 

że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy „Migdałowa” i „Konwaliowa” drogom 

wewnętrznym, stanowiącym własność Gminy Wyszków, położonym w Leszczydole-

Nowinach. Na Komisji Promocji i Kultury przedstawiono nazwy „Migdałowa” 

i „Trzmielinowa”. Mieszkańcy jednak zdecydowali, że zamiast nazwy „Trzmielinowa” wolą 

nazwę „Konwaliowa”, stąd ta zmiana.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/409/17 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 

położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 
 

8) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/244/16 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 lipca 2016 r. w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. Poinformowała, że projekt powyższej 

uchwały zakłada nadanie nazwy „Porannej Rosy” odcinkowi drogi, będącej przedłużeniem 

drogi o takiej samej nazwie.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/410/17 zmieniającą uchwałę Nr XXIV/244/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 lipca 2016 r. w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. 
 

9) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic położonych 

w miejscowości Wyszków. Poinformowała, że jest to projekt uchwały, który ponownie wraca 

pod obrady radnych. Sprawa dotyczy zmiany nazw ulic w związku z tzw. ustawą 

dekomunizacyjną, która mówi o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju 

totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Jednostki 

samorządu terytorialnego zostały zobowiązane – w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia 

w życie ustawy - do zmiany nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, 

w tym ulic, mostów i placów, upamiętniających osoby, organizacje, wydarzenia lub daty 

symbolizujące komunizm lub inny ustrój totalitarny lub propagujące taki ustrój w inny 

sposób. Instytutu Pamięci Narodowej w sprawie opinii o planowanych zmianach nazw ulic, 

zakwalifikował w Wyszkowie do zmiany, następujące nazwy ulic: 

 „Gwardii Ludowej”; 

 „Hanki Sawickiej”;  

 „I Armii Wojska Polskiego”. 

Propozycje nowych nazw dla powyższych ulic to:  

 Dla ulicy Gwardii Ludowej - „Bolesława Prusa”;  

 Dla ulicy Hanki Sawickiej – „al. Aleja Marszałka J. Piłsudskiego”; 

 Dla ulicy I Armii Wojska Polskiego - „Świętojańska”. 

P. Kozon poinformowała, że 8 sierpnia, do Urzędu Miejskiego wpłynął wniosek części 

mieszkańców ul. Hanki Sawickiej o zmianę nazwy (patronki) tej ulicy na „Hanny Chylak-

Sawickie”j. Następnie 9 sierpnia, wpłynęło uzupełnienie do wniosku, którym jest pismo 

skierowane do Instytutu Pamięci Narodowej o opinię zmiany nazwy „Hanki Sawickiej” na 

„Hanny Chylak-Sawickiej”. P. Kozon poinformowała, że przygotowując projekt powyższej 

uchwały, zostały zachowane wszystkie wymagane procedury. 

 

 



 

 

 

8 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Radny – P. Włodzimierz Gryz przekazał swój głos P. Teresie Szymańskiej, mieszkance 

ul. Hanki Sawickiej. 

P. Teresa Szymańska – mieszkanka ul. Hanki Sawickiej uważa, że procedury przy zmianie 

nazwy ul. Hanki Sawickiej nie zostały zachowane. Nie było konsultacji z mieszkańcami, nie 

ma opinii IPN-u, a nazwa Aleja Marszałka Józefa Piłsudskiego została narzucona 

mieszkańcom tak jak w ustroju totalitarnym. Za inną nazwą niż Aleja Marszałka Józefa 

Piłsudskiego było wcześniej 36 osób, teraz jest 33. P. Szymańska poinformowała, że z grupą 

mieszkańców przeprowadziła konsultacje, proponując mieszkańcom następujące nazwy ulicy: 

„Zgody”, „Forsycjowa” i wolne miejsce na własne propozycje mieszkańców. Nazwa „Zgody” 

uzyskała 1 głos, „Forsycjowa” – 2 głosy, „Ignacego” – 1 głos, Aleja Marszałka Józefa 

Piłsudskiego – 2 głosy, natomiast „Dębowa” – 10 głosów. Następnie P. Szymańska 

poinformowała, ze z dokumentów z 1994 r. wynika, że nazwa „Marszałka Józefa 

Piłsudskiego” miała zostać nadana budowanej tam obwodnicy. Ich ulica dostała nazwę Hanki 

Sawickiej. W tej chwili, cała okolica położona przy tych dwóch ulicach, ma bałagan 

w numeracji. P. Szymańska spytała, dlaczego próbuje się zabrać mieszkańcom ulicę i dać jej 

nową nazwę, która jest tak kontrowersyjna, że dla pani Szymańskiej nie do przyjęcia?  

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Szymańską 

o przedstawienie konkluzji w sprawie. 

P. Teresa Szymańska stwierdziła, że to chciałaby powiedzieć, na pewno nie jest politycznie 

właściwe, więc na pewno to jest przyczyną ograniczenia jej czasu. Poinformowała, że była 

wczoraj w IPN-nie i tam zaproponowano jej, żeby mieszkańcy poszukali sobie jakieś innej, 

nowej nazwy. P. Szymańska zasugerowała radnym, że jeżeli są przeciwni nadaniu nazwy 

„Hanny Chylak-Sawickiej”, to niech wybiorą taką nazwę, która nie będzie kontrowersyjna, 

np. „Konwaliowa”, „Rosy” czy jakaś inna. Narzucanie mieszkańcom tego, czego oni nie chcą, 

jest totalitarne i nie do przyjęcia. P. Szymańska zapowiedziała, że jeżeli radni nadadzą ulicy 

nazwę „Marszałka Józefa Piłsudskiego”, to będzie odwoływała się do wojewody lub sądu 

administracyjnego. Bardzo prosi o zmianę decyzji i uwzględnienie nazwy ulicy, zgłoszonej 

przez mieszkańców. 

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że będzie głosował za nazwą „Marszałka Józefa 

Piłsudskiego” z następujących powodów: 

 uporządkowania numeracji i zachowania jednego ciągu numerów wzdłuż jednej ulicy -

Marszałka Józefa Piłsudskiego; 

 wnioski, które zostały złożone w urzędzie i pod którymi podpisali się mieszkańcy, nie 

dotyczą zmiany samej nazwy ulicy, a tylko patrona ulicy. We wnioskach jest zapis, że 

ulica ma dalej nosić nazwę „Hanki Sawickiej”, a takiej nazwy radni nie mogą zostawić. 

Dopiero ostatni wniosek, skierowany przez P. Szymańską do IPN-u, mówi o zmianie 

nazwy z „Hanki Sawickiej” na „Hannę Chylak-Sawicką”. Mieszkańcy podpisali się więc 

pod czymś innym, niż jest wnioskowane w IPN-ie. 

P. Teresa Szymańska poinformowała, że do IPN-u zawiozła całą dokumentację, nie tylko ten 

wniosek. 

P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącej Rady – P. Danucie Kukwie. 
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P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że radni chcieliby już dziś zakończyć procedowanie 

nad tą uchwałą. Nie chciałaby, żeby ktoś myślał, że zmiana nazwy tej ulicy, to farsa, bądź 

dramat. Radni zajmują się tą uchwałą tak długo, ponieważ są tu z woli mieszkańców 

i występują w ich interesie. P. Przewodnicząca oświadczyła, że w sprawie zmiany nazwy 

ulicy, zwracali się do niej zarówno Ci, którzy nie chcieli zmieniać dotychczasowej nazwy , 

jak i Ci którzy chcieli by ulica nosiła nazwę „Marszałka Józefa Piłsudskiego”. 

P. Przewodnicząca uważa, że P. Teresie Szymańskiej należy się wielki szacunek za 

przygotowane materiały i za tak dogłębne poznanie życiorysu proponowanego patrona ulicy. 

Trzeba jednak pamiętać, że oprócz wsłuchiwania się w głosy mieszkańców, radnych 

obowiązuje respektowanie prawa. To prawo wprowadziło ustawę dekomunizacyjną i trzeba ją 

wprowadzić w życie, nie omijając tego prawa. Dodała, że wszyscy martwili się również 

o koszty, które mieszkańcy będą musieli ponieść, ale czy ulica będzie nosiła nazwę 

„Marszałka Józefa Piłsudskiego” czy „Hanny Chylak-Sawickiej”, to koszy będą takie same. 

P. Piórkowska proponuje, aby na dzisiejszej sesji zakończyć tę dyskusję.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. D Kukwa przekazała prowadzenie sesji Przewodniczącej 

Rady.  

P. Teresa Szymańska poinformowała, że zgadza się z Panią Przewodniczącą, że prawo 

należy respektować, ale prawem nie jest to, że oddaje się nadanie nazw ulicom w ręce jakiś 

historyków z IPN-u. Jeżeli sejm podejmuje ustawę o dekomunizacji, to w ustawie powinny 

być wyszczególnione nazwiska, które podlegają dekomunizacji. Niestety w tej ustawie tego 

nie ma. Sejm zlecił przypadkowym ludziom, żeby oni decydowali o losach milionów ludzi. 

To nie jest ustawa konstytucyjna.  

P. Elżbieta Piórkowska przypomniała, że wszyscy radni, zarówno na posiedzeniach komisji 

jak i na sesjach, bardzo długo wsłuchiwali się w to co Pani Szymańska chciała przekazać 

radnym. Podziękowała za wszystkie te wystąpienia.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 12, przeciw – 2, wstrzym. się – 4), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/411/17 w sprawie zmiany nazw ulic położonych 

w miejscowości Wyszków. 

P. Teresa Szymańska spytała, w jakim trybie może się odwoływać od tej uchwały? 

P. Elżbieta Piórkowska zaprosiła P. Szymańską po zakończeniu sesji, do Biura Rady 

Miejskiej. 
 

10) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr XXXIX/384/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

wybranych obszarów położonych w Wyszkowie – etap II. Poinformowała, że w dniu 

18 maja 2017 r. Rada Miejska w Wyszkowie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych 

obszarów położonych w Wyszkowie – etap II. Wojewoda Mazowiecki, pomimo pozytywnego 

uzgodnienia z PKP, rozstrzygnięciem nadzorczym stwierdził nieważność w/w uchwały 

w części ustaleń, zawartych w tekście oraz na rysunku planu miejscowego, dotyczących 

jednostek terenowych 3.U i 1.U/ZP, stanowiących tereny przeznaczone pod zabudowę 
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usługową oraz tereny przeznaczone pod zieleń urządzoną z dopuszczeniem usług (na terenie 

przy PKP są już budynki i PKP uzgodniło taki stan z Gminą). Ogólne przepisy jednak mówią, 

że od terenów kolejowych musi być odpowiednia odległość linii zabudowy i stąd zastrzeżenia 

wojewody. Ponieważ przedmiotowa uchwała nie została opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego i nie wywołała żadnych skutków prawnych, 

proponuje się uchylić w całości uchwałę z 18 maja, przesunąć linię zabudowy o 10 m i podjąć 

nową uchwałę z naniesionymi poprawkami. P. Kozon dodała, że projekt powyższej uchwały 

był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/412/17 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/384/17 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 18 maja 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie – etap II. 
 

11) P. Iwona Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie - etap II. Poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały 

wynika z wcześniej podjętej uchwały. Jest to projekt, w którym uwzględniono wszystkie 

uwagi, wniesione przez Wojewodę Mazowieckiego. Mieszkańcy do nowego projektu, nie 

wnieśli żadnych uwag. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/413/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla wybranych obszarów 

położonych w Wyszkowie - etap II. 
 

12) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę NR XXXVI/365/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 

2017 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola 

prowadzone przez Gminę Wyszków. Poinformował, że zgodnie z przepisami, Rada Miejska 

określa wysokość opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz określa warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat. W związku z licznymi postulatami 

rodziców oraz kierując się dobrem dzieci, postanowiono, iż zasadne jest całkowite zwolnienie 

z odpłatności za dzieci posiadające orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, 

uczęszczające do przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wyszków 
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(zwolnienie z opłaty za godziny ponadprogramowe, czyli powyżej 5 godzin). P. Cieślak 

dodał, że w przedszkolach publicznych jest 21 dzieci, które posiadają takie orzeczenia. 

W związku z powyższą uchwałą, koszty dla Gminy wzrosną o ok. 18.000 zł rocznie.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że proponowana w uchwale 

zmiana, to kolejny krok w kierunku wspierania rodziców, którzy mają dzieci z orzeczeniami. 

Często są to rodzice czy samotne mamy, które borykają się z ogromnymi wydatkami. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/414/17 zmieniającą uchwałę NR XXXVI/365/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Wyszków. 
 

13) P. Sławomir Cieślak przedstawił projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XXXI/314/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół 

i przedszkoli, prowadzonych na terenie Gminy Wyszków przez inne niż Gmina 

Wyszków osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji. Poinformował, że zmiana powyższej uchwały 

podyktowana jest koniecznością dodania w załącznikach obowiązującej obecnie uchwały 

wyrazów „Załącznik Nr 1” i „Załącznik Nr 2”, które w tej uchwale nie zostały oznaczone. 

Żadne zmiany merytoryczne nie zostały w tej uchwale wprowadzone. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/415/17 zmieniającą Uchwałę Nr XXXI/314/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół i przedszkoli, prowadzonych 

na terenie Gminy Wyszków przez inne niż Gmina Wyszków osoby prawne i osoby 

fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

udzielonej dotacji. 
 

14) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że 20 czerwca 

br. Powiat Wyszkowski zwrócił się do Burmistrza Wyszkowa o udzielenie pomocy 

finansowej w wysokości 250.000 zł, z przeznaczeniem na współfinansowanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 4406W w miejscowości Kamieńczyk”. W drodze 

negocjacji z Powiatem, ustalono dofinansowanie na kwotę 220.000 zł. Skarbnik dodał, że 
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projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 1, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/416/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

15) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XXXVI/369/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. 

w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej dla Wyszkowskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformował, że Wyszkowskie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. (będące w 100% własnością Gminy 

Wyszków) ubiega się o preferencyjny kredyt w Banku Gospodarstwa Krajowego 

z przeznaczeniem na budowę budynków wielorodzinnych na wynajem przy ul. Łącznej 

w Wyszkowie. W toku rozpatrywania wniosku, Bank Gospodarstwa Krajowego 

zaproponował dokonanie zmian w warunkach udzielonej pożyczki, co umożliwi uzyskanie 

kredytu bankowego. Zmiany, które zostały wprowadzone w dotychczasowej uchwale, to 

zmniejszenie oprocentowania pożyczki z 0,8% na 0,6% w skali roku oraz zmiana terminu 

spłaty pożyczki - w obowiązującej na dzień dzisiejszy uchwale jest zapis, że pożyczka 

zostanie spłacona w 2018 r., natomiast w przedstawionym projekcie uchwały spłata pożyczki 

rozłożona jest na dwie raty: w 2018 r. – 2.000.000 zł i w 2019 r. - 1.285.678 zł. Skarbnik 

dodał, że projekt powyższej uchwały był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/417/17 zmieniającą uchwałę nr XXXVI/369/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie udzielenia pożyczki 

długoterminowej dla Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

w Wyszkowie.  
 

16) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia kredytu dla Wyszkowskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformował, że drugim elementem 

oceny wniosku o przyznanie kredytu dla Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego jest zgoda na udzielenie przez Gminę poręczenia na powyższy kredyt. 
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Poręczenie Gminy odnosi się do części kredytu, a konkretnie do kwoty 3.285.78 zł. Okres 

kredytowania, to okres od 2017 do 2047 roku. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/418/17 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

poręczenia kredytu dla Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
 

17) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr III/8/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie 

określenia rodzaju dochodów gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia 

źródła, z którego dochody są gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania jednostek 

budżetowych, które gromadzą dochody oraz sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych. Poinformował, że zgodnie z art. 

223 ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r., jednostki budżetowe 

prowadzące działalność określoną w ustawie o systemie oświaty, mają możliwość 

gromadzenia dochodów określonych w uchwale na wydzielonych rachunkach. Niniejsza 

uchwała aktualizuje wykaz jednostek, które gromadzą środki na wydzielonym rachunku. 

Wykaz obejmuje jednostki aktualnie działające oraz powołane do działania od dnia 

1 września 2017 roku, czyli Szkoła Podstawowa Nr 4 i Przedszkole Nr 2.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/419/17 zmieniającą uchwałę Nr III/8/10 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie określenia rodzaju dochodów 

gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia źródła, z którego dochody są 

gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania jednostek budżetowych, które gromadzą 

dochody oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków 

nimi finansowanych. 
 

18, 19) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2024 oraz projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2017 r. Poinformował, że 

wszystkie zmiany zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady Miejskiej. Od tamtego czasu nie zaszły żadne zmiany w propozycjach Pana Burmistrza. 

Ze względu jednak na to, że na Komisji, bardzo dużo pytań dotyczyło zagospodarowania 

Placu Wyzwolenia, Skarbnik poinformował, że zakres prac obejmuje kompleksowe 
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uzbrojenie terenu pod ziemią oraz wykonanie drogi z odwodnieniem, stąd tak duża kwota 

700.000 zł, która została przeznaczona na to zadanie. Reasumując zmiany w budżecie, 

Skarbnik poinformował, że zarówno dochody jak i wydatki wzrosną o ok. 1,5 mln zł. 

Największe zmiany w dochodach wynikają ze sprzedaży mienia, natomiast w wydatkach, to 

właśnie wydatki na zagospodarowanie Placu Wyzwolenia, wydatki na oświatę, związane 

głównie z utworzeniem Przedszkola Nr 2 oraz dotacja dla Powiatu. Jeżeli chodzi o zmiany 

w Wieloletniej Prognozie finansowej, to dotyczą one: 

1) zwiększenia wydatków na przedsięwzięciu „Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych” na lata 2018 i 2019; 

2) wprowadzenia przedsięwzięcia: „Dzierżawa lodowiska mobilnego wraz z infrastrukturą 

i usługami towarzyszącymi”; 

3) zmiany w zakresie spłat pożyczki przez WTBS; 

4) wprowadzenia poręczenia dla WTBS; 

5) przesunięcia w projekcie „Poprawa jakości środowiska miejskiego poprzez stworzenie 

terenów zieleni w Wyszkowie” (zmiana harmonogramu realizacji zadania).  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektów omawianych uchwał: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w stosunku do dwóch przedstawionych projektów uchwał. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz przypomniał, że trzy lata temu miał być plan na kadencję. 

Teraz wprowadza się inwestycję o wartości ok. 1 mln zł, która nie była wcześniej brana pod 

uwagę. Ta inwestycja jeszcze się nie skończy, ponieważ zostaje nieuporządkowana dalsza 

część tego terenu (przy ul. Chopina). Tych 700.000 zł prawie nie będzie widać, 

a w Wyszkowie jest dużo innych inwestycji, które bardziej służyłyby mieszkańcom.  

Skarbnik – P. Korczakowski oświadczył, że trudno mu się ustosunkować do kwestii planu 

na kadencję, natomiast co do zmian w budżecie, to są one wprowadzane zwykle co miesiąc. 

Bardzo często jest to związane z możliwością pozyskania środków. W tym przypadku, 

zagospodarowanie Placu Wyzwolenia wiąże się z poprawą estetyki Wyszkowa, jest to wjazd 

do miasta, który od razu rzuca się w oczy. Skarbnik uważa, że realizacja tego zadania kończy 

pewien etap prowadzonych na tym terenie inwestycji.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że zagospodarowanie Placu 

Wyzwolenia, to jest konsekwentne dążenie do zagospodarowania tej właśnie przestrzeni 

publicznej. Wcześniej były tam wykupowane grunty, właśnie po to, aby ten teren 

zagospodarować. Uważa, że mieszkańcy również coraz bardziej, zwracają uwagę na wygląd 

i estetykę miasta.  

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że projekt zieleni na tym terenie powinien zostać 

zweryfikowany, ponieważ na wizualizacji widać, że nasadzenia dużych drzew planowane są 

przy parkingach samochodowych, na co narzekają mieszkańcy, ponieważ na pozostawione 

samochody wszystko leci z tych drzew. Uważa, że od ul. Kościuszki można postawić taką 

zieloną barierę. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że można zgłaszać swoje uwagi 

i rozmawiać z projektantem.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że 

zagospodarowanie Placu Wyzwolenia, to kompleksowa inwestycja, dlatego koszty są tak 

duże. Na tym terenie zostanie wykonane oświetlenie, mała architektura, drogi, parkingi, 

zieleń. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2024. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/420/17 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2024. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2017 r. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/421/17 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2017 r. 
 

20) Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. 

Poinformowała, że powodem przedłużenia terminu jest to, że skarga została złożona 

w ostatnich dniach, a Skarżący porusza kwestie, które sięgają 2010 roku, co wymaga 

wnikliwej analizy i konieczności przeprowadzenia wszechstronnego postepowania 

wyjaśniającego. Proponuje się nowy termin rozpatrzenia skargi – do 29 września br.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych 

Rady Miejskiej, projekt powyższej uchwały przyjęto do wiadomości. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLII/422/17 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa. 
 

Ad. 8. 

P. Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. przedstawił Informację Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. z działalności Spółki za 2016 r (załącznik Nr 3 do 

protokołu). 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy kwota przeznaczona w 2016 r. roku na modernizację 

i remonty była wystarczająca, czy zabrakło tych pieniędzy? Czy w roku 2017 ta kwota została 

zwiększona? Następnie P. Abramczyk spytał, kiedy planowane jest rozpoczęcie budowy 

mieszkań przez WTBS oraz czy w kwocie, która została przeznaczona na modernizację Placu 

Wyzwolenia (700.000 zł), nie znalazłyby się środki na wykonanie elewacji budynku 

komunalnego, znajdującego się przy ul. Daszyńskiego, czyli na wjeździe do Wyszkowa? 

P. Marek Siekierski poinformował, że w ciągu roku, Rada Miejska zwiększała środki na 

remonty budynków WTBS, za co bardzo dziękuje. Wszystkich budynków nie da się od razu 

wyremontować, ponieważ byłyby to bardzo duże koszty. Remonty prowadzone są na bieżąco, 

tak aby zapewnić mieszkańcom bezpieczeństwo w tych budynkach. P. Siekierski oznajmił, że 
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nie będzie remontowany budynek komunalny przy ul. Przemysłowej 1, ponieważ budynek ten 

jest w bardzo złym stanie technicznym i przeznaczony jest do całkowitej likwidacji. Co do 

odnowienia elewacji budynku przy ul. Daszyńskiego, P. Siekierski poinformował, że elewacja 

na tym budynku była myta, co na pewno poprawiło jej wygląd estetyczny. Niestety położenie 

budynku przy moście, gdzie jest bardzo duży ruch, powoduje, że elewacja szybciej ulega 

zanieczyszczeniu. P. Siekierski uważa, że ważnym tematem, którym trzeba będzie się 

w przyszłości zająć, to ogrzewanie mieszkań na ul. Łącznej. Tam nie ma doprowadzonego 

gazu, więc jest to dosyć uciążliwe, zwłaszcza dla mieszkańców w starszym wieku. Co do 

rozpoczęcia przez WTBS budowy nowych mieszkań, P. Siekierski poinformował, że termin 

składania ofert upływa z końcem sierpnia, więc liczy na to, że na koniec września umowa 

zostanie już podpisana i rozpocznie się budowa.  

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że już na początku kadencji zgłaszał potrzebę 

wybudowania mieszkań socjalnych. Wtedy Pan Burmistrz zakomunikował, że jak będą 

budowane budynki przez WTBS, to jedna klatka zostanie przeznaczona na potrzeby socjalne. 

Spytał, czy Pan Prezes uwzględnił w budowanym bloku jedną klatkę na mieszkania socjalne?  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że przewidywana jest taka sytuacja, że 

Gmina zapłaci za niektóre osoby, albo inne podmioty, partycypację w wysokości 25% 

wartości mieszkania. W ten sposób uda się pozyskać kilka mieszkań, dla osób najbardziej 

potrzebujących. Gmina nie musi być 100% właścicielem mieszkań, może nim być WTBS. 

Tak pozyskane mieszkania będą przydzielone osobom, które mieszkają w zasobach 

gminnych, wywiązują się z wszystkich płatności, są dobrymi lokatorami i szanują swoje 

dotychczasowe mieszkania. Ile i jakiej wielkości będą to mieszkania, jeszcze nie wiadomo. 

Będzie to wynikało z osób wyselekcjonowanych do tych nowych mieszkań.  

Radna – P. Danuta Kukwa poinformowała, że schodki, które znajdują się przy budynku 

komunalnym na ul. Daszyńskiego (w pasie drogi krajowej), są zniszczone i nie ma tam 

zjazdu. Jest to uciążliwe, zwłaszcza dla osób korzystających z wózków. Czy można coś z tym 

zrobić? 

P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że odcinek od strony ul. Borka Joselewicza został poprawiony, 

natomiast od strony ul. Daszyńskiego jest to pas drogi krajowej i urząd sam nic nie może tam 

robić. Wydział wystąpi do GDDKiA z prośbą o zajęcie się tą sprawą. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękował P. Markowi Siekierskiemu za 

przedłożone sprawozdanie i życzyła dalszych sukcesów Spółce WTBS. 
 

Ad. 9. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że zakończyły się już wybory do Rad 

Osiedlowych. Wszyscy dotychczasowi Przewodniczący, czyli Pani Janina Szczerba, Pani 

Elżbieta Szczuka, Pan Jerzy Prusinowski, Pan Rafał Salwin, Pan Rafał Leszczyński, Pan 

Mariusz Księżak, Pan Wojciech Chodkowski oraz Pan Czesław Lach zostali wybrani na 

następną kadencję. Burmistrz pogratulował wszystkim i poinformował, że we wrześniu 

planowane jest szkolenie dla wszystkich Przewodniczących Osiedli i Sołtysów. Konkretna 

informacja na ten temat zostanie wszystkim przekazana. Następnie poprosił o spotkanie (po 

sesji) Panią Sołtys Monikę Bieżuńską, Panią Sołtys Monikę Nozderkę oraz Panią 

Przewodniczącą Osiedla Janinę Szczerba. 
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Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował, że 9 sierpnia, Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych przeprowadziła kontrolę budynku przedszkola przy ul. Meliorantów. Komisja 

stwierdziła, że nie będzie żadnych problemów, aby przedszkole rozpoczęło swoją działalność 

1 września. Sam budynek przedszkola jest jak pałacyk, mieści się w nim 6 sal po 55 m² każda, 

antresola, gdzie będą spały dzieci, wielofunkcyjna sala gimnastyczna o powierzchni 120 m². 

Teren wokół przedszkola jest ogromny – 1,3 ha, a kubatura budynku wynosi 1.400 m². 

Radny – P. Piotr Turek poinformował, że po raz kolejny zostało wysłane pismo do 

GDDKiA o przestawienie znaku dotyczącego wydłużenia terenu zabudowanego na drodze nr 

62 w Rybienku Nowym w stronę Krąg. GDDKiA zobowiązała się, że zostanie to zrobione 

w III kwartale br., w związku z czym bardzo prosi, o dopilnowanie tej sprawy. Następnie 

P. Turek zwrócił uwagę, że wyjeżdżając z „Biedronki” przy ul. Pułtuskiej, wjeżdża się 

centralnie w ścieżkę rowerową i niestety, ani rowerzyści, ani kierowcy samochodów nie są 

w stanie wcześniej nawzajem się zauważyć. Spytał, czy jest taka możliwość, aby np. wspólnie 

z Powiatem przeanalizować te wszystkie ścieżki rowerowe i wyeliminować wszystkie 

ewentualne zagrożenia? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że wszystkie tego typu sprawy 

rozwiązywane są na bieżąco. Poprosił więc o informowanie urzędu o każdym spostrzeżeniu, 

każdej uwadze. Żadne takie zgłoszenie nie pozostanie bez rozpatrzenia.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że GDDKiA udzieliła odpowiedzi na złożony 

wniosek, dotyczący zamontowania świateł na skrzyżowaniu ul. 11 Listopada i Kościuszki. 

Zarządca drogi poinformował, że ze względu na przepisy, światła na tym skrzyżowaniu nie 

będą wykonane, ale w III kw. br. zostaną wykonane inne, dodatkowe zabezpieczenia. 

W związku z tym, P. Abramczyk poprosił, aby na spotkaniu z przedstawicielami GDDKiA, 

pamiętać również o tej sprawie. Następnie P. Abramczyk poinformował, że 16 sierpnia, 

o godz. 9°° odbędzie się wyjazdowe posiedzenie Komisji Finansów i Gospodarki (objazd 

gminnych inwestycji). 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.15, uznając porządek obrad XLII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała        Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska  Radosław Biernacki   Elżbieta Piórkowska 


